
Protokoll styremøte i Sjursnes Utviklingslag. 

Torsdag 1. november 2018 kl. 19.00 på Sjursnes skole 

Til stede: Jens, Gunnar, Steffen, Raymond, Steinar, Roar og Torgeir. 

 

Saksliste: 

Innkalling og saksliste godkjent. 

Protokoll fra styremøte 29.6.2018. godkjent. 

Sak 23/18: Regionalt møte på Breivikeidet 23.11. 18. kl. 18.00.  
Sjursnes utviklingslag melder inn disse sakene: Ullsfjordforbindelsen, utfartsparkering/toalett, 
utbedring av FV 51 og oppgradering av Bjørkmyra. 
For Sjursnes utviklingslag deltar Steffen Bruvold og Torgeir Olsen. 
 
Sak 24/18: Oppslagstavle.  
Viser til tidligere vedtak og utsatt. 
 
Sak 25/18: Fellesmøte med Breivikeidet utviklingslag og julebord. 
Torgeir blir enig med Breivikeidet og Tone Moe om en dato. Breivikeidet har foreslått 22.11. og det kan 
være en god dato for å få med prosjektleder Ann Kristin Edvardsen i SVV. Andre datoer fram mot midt i 
adventa er aktuell. 

 
Sak 26/18: Mobildekning igjen. 
Tromsø kommune har bevilget inntil 5 millioner kroner til utbygging av 4G-dekning på Kattfjordeidet, 
Nakkedalen og i Rekvik.  
 
Sak 27/18: Vedlikehold av lys på kirkegården/Jens. 
Et lysarmatur er kaputt og nytt er kjøpt inn for Blomsterfondets regning. Parkering ved kirkegården og 
veg inne på kirkegården trenger oppgradering. Vi sender spørsmål til kirkeverge om dette. 
 
Sak 27/18: Referatsaker:  

A – Meldeskjema til Hovedstyret. Frist 15.11. 
B – Tromsø Høyres førsteutkast til valgprogram for 2019 – 2023 er klart og sendes nå ut på 
høring. Se mail datert 4. oktober. 
C – Ref fra Hovedstyrets møte 17.9. 
D- Referat fra Hovedstyrets møte 11.juni 

 

Eventuelt.    -     Fiber til skolen og senteret. Kan vi gjøre noe med dette? 
- Brev til grunneierene, er det sendt ut? 

- Registrering av vannanlegg etter oppdrag for Tromskraft. Dette er gjort i tilfelle av ny 
høyspentlinje blir bygd. 

 
 
Neste møte blir fellesmøtet med Breivikeidet. Deretter møte 5. desember. 


